
 

      

                                    

 

 

 

PASVALIO RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBA 

 

POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2023-04-06 Nr. T2-3 

Pasvalys 

 

Posėdis įvyko 2023 m. kovo 29 d. 10.00–13.30 val. 

Posėdžio pirmininkas – Savivaldybės meras G. Gegužinskas.  

 Posėdžio sekretorė – Mero padėjėja M. Jarašūnienė.            

 Dalyvavo: 21 Tarybos narys. 

Nedalyvavo: R. Mitrienė (dėl ligos), J. Jovaišienė (dėl darbo), V. Linkevičius (dėl atostogų), R. 

Mitkus (dėl darbo). 

 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas informavo apie: 

darbotvarkėje numatytus 37 klausimus ir papildomą 38 klausimą „Dėl viešo konkurso viešosios 

įstaigos Pasvalio ligoninės vyriausiojo gydytojo pareigoms eiti organizavimo“, teikiamą išklausyti Pasvalio 

rajono savivaldybės tarybos Antikorupcijos komisijos 2022 m. veiklos ataskaitą. 

Tarybos narių klausė dėl pasiūlymų Tarybos posėdžio darbotvarkei. 

Tarybos nario I. Malinausko pasiūlymas dėl 36 darbotvarkės klausimo „Dėl lėšų skyrimo iš 

Pasvalio rajono savivaldybės biudžeto sveikatos apsaugos politikos įgyvendinimo ir sporto programos 

pagal priemonę ,,Nevyriausybinių kūno kultūros ir sporto organizacijų, viešųjų įstaigų sportinės veiklos 

projektams finansuoti““ balsavimo – balsavimą padalinti į dvi dalis (komandų rėmimas ir profesionalus 

sportas).  

 

DARBOTVARKĖ:  

1. Klausimai: 

1.1. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės administracijos direktoriaus Povilo Balčiūno atleidimo iš 

pareigų (T-57). 

1.2. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės administracijos direktoriaus pavaduotojo Pauliaus 

Petkevičiaus atleidimo iš pareigų (T-56). 

1.3. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2020 m. sausio 8 d. sprendimo Nr. T1-6 „Dėl 

Pasvalio rajono savivaldybės mero pavaduotojo darbo užmokesčio nustatymo“ pripažinimo netekusiu 

galios (T-64). 

1.4. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės mero darbo užmokesčio nustatymo (T-82). 

1.5. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento patvirtinimo (T-80). 

1.6. Dėl pavedimo atlikti projekto „Tūkstantmečio mokyklos I“ veiklų (darbų) užsakovo funkcijas 

(T-70). 

1.7. Dėl pritarimo Pasvalio Petro Vileišio gimnazijos 2022 metų veiklos ataskaitai (T-62). 

1.8. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugpjūčio 31 d. sprendimo Nr. T1-157 „Dėl 

Trūkstamos specialybės gydytojų ir gydytojų rezidentų skatinimo dirbti Pasvalio rajono savivaldybės 

viešosiose asmens sveikatos priežiūros įstaigose tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo (T-65). 

1.9. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės 2023 metų visuomenės sveikatos rėmimo specialiosios 

programos ir jos sąmatos patvirtinimo (T-69). 

1.10. Dėl statuso suteikimo Pasvalio rajono savivaldybės teritorijoje esančioms kapinėms (T-68). 

 1.11. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės atliekų tvarkymo taisyklių patvirtinimo (T-73). 

 1.12. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių, gatvių ir takų statybos, 

rekonstravimo ir remonto 2023–2025 m. prioritetinio sąrašo patvirtinimo (T-59). 

 1.13. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2015 m. vasario 19 d. sprendimo Nr. T1-21 „Dėl 

Kelių priežiūros ir plėtros programos lėšų, skirtų savivaldybės vietinės reikšmės keliams ir gatvėms tiesti, 

taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus eismo sąlygoms užtikrinti, naudojimo ir skirstymo tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ pakeitimo (T-67). 
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1.14. Dėl pritarimo Pasvalio rajono savivaldybės kultūros įstaigų 2022 metų veiklos ataskaitoms 

(T-79). 

1.15. Dėl pritarimo Pasvalio rajono savivaldybės socialinių paslaugų įstaigų ir Visuomenės 

sveikatos biuro 2022 metų veiklos ataskaitoms (T-58). 

1.16. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės 2023 metų socialinių paslaugų plano patvirtinimo (T-66). 

1.17. Dėl Transporto paslaugų organizavimo, teikimo ir mokėjimo už paslaugas tvarkos aprašo 

patvirtinimo (T-81). 

 1.18. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2014 m. gruodžio 19 d. sprendimo Nr. T1-257 „Dėl 

viešame aukcione parduodamo Pasvalio rajono savivaldybės nekilnojamojo turto ir kitų nekilnojamųjų 

daiktų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo (T-54). 

 1.19. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės turto perdavimo Pasvalio rajono savivaldybės biudžetinėms 

įstaigoms (T-53). 

 1.20. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2020 m. rugpjūčio 26 d. sprendimo Nr. T1-141 „Dėl 

turto perdavimo Pasvalio Lėvens pagrindinei mokyklai“ pakeitimo (T-61). 

 1.21. Dėl valstybės turto perėmimo Pasvalio rajono savivaldybės nuosavybėn (T-51). 

 1.22. Dėl leidimo įsigyti tarnybinį lengvąjį automobilį (T-52). 

 1.23. Dėl nuomos sutarties atnaujinimo (T-60). 

 1.24. Dėl negyvenamųjų patalpų nuomos (T-63). 

 1.25. Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio knygos“ 2022 metų finansinių ataskaitų rinkinio 

patvirtinimo, pelno (nuostolių) paskirstymo bei pritarimo veiklos ataskaitai (T-74). 

 1.26. Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio autobusų parkas“ 2022 metų finansinių ataskaitų 

rinkinio patvirtinimo, pelno (nuostolių) paskirstymo bei pritarimo veiklos ataskaitai (T-75). 

 1.27. Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio vandenys“ 2022 metų finansinių ataskaitų 

rinkinio patvirtinimo, pelno (nuostolių) paskirstymo bei pritarimo metiniam pranešimui (T-85). 

 1.28. Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio butų ūkis“ 2022 metų finansinių ataskaitų 

rinkinio patvirtinimo, pelno (nuostolių) paskirstymo bei pritarimo veiklos ataskaitai (T-84). 

 1.29. Dėl viešosios įstaigos Pasvalio ligoninės 2022 metų finansinių ataskaitų rinkinio patvirtinimo 

ir pritarimo veiklos ataskaitai (T-77). 

 1.30. Dėl viešosios įstaigos Pasvalio pirminės asmens sveikatos priežiūros centro 2022 metų 

finansinių ataskaitų rinkinio patvirtinimo ir pritarimo veiklos ataskaitai (T-76). 

 1.31. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės turto perdavimo viešajai įstaigai „Prie Raubonių malūno“ 

pagal patikėjimo sutartį (T-86). 

 1.32. Dėl pritarimo Pasvalio rajono savivaldybės administracijos direktoriaus 2022 metų veiklos 

ataskaitai (T-55). 

 1.33. Dėl pritarimo Pasvalio rajono savivaldybės 2022 metų veiklos ataskaitai (T-83). 

 1.34. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės kontrolės ir audito tarnybos 2022 metų ataskaitų rinkinio 

patvirtinimo (T-71). 

 1.35. Dėl lėšų skyrimo iš Pasvalio rajono savivaldybės biudžeto sveikatos apsaugos politikos 

įgyvendinimo ir sporto programos pagal priemonę ,,Nevyriausybinių kūno kultūros ir sporto organizacijų, 

viešųjų įstaigų perspektyvių sportininkų skatinimo projektams finansuoti" (T-72). 

 1.36. Dėl lėšų skyrimo iš Pasvalio rajono savivaldybės biudžeto sveikatos apsaugos politikos 

įgyvendinimo ir sporto programos pagal priemonę ,,Nevyriausybinių kūno kultūros ir sporto organizacijų, 

viešųjų įstaigų sportinės veiklos projektams finansuoti“ (T-78). 

 1.37. Dėl prisidėjimo prie projekto (T-87). 

 1.38. Dėl viešo konkurso viešosios įstaigos Pasvalio ligoninės vyriausiojo gydytojo pareigoms eiti 

organizavimo (T-88). 

2. Išklausyti Pasvalio rajono savivaldybės tarybos Antikorupcijos komisijos 2022 m. veiklos 

ataskaitą. 

Balsavo dėl darbotvarkės: už – 21 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Tarybos posėdžio darbotvarkė patvirtinta. 

 

1. Klausimai: 

1.1. SVARSTYTA. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės administracijos direktoriaus Povilo Balčiūno 

atleidimo iš pareigų. 

Pranešėja – Juridinio ir personalo skyriaus vedėja J. Karčiauskienė. Ji pristatė sprendimo projektą. 
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Balsavo: už – 21 (vienbalsiai). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės administracijos direktoriaus 

Povilo Balčiūno atleidimo iš pareigų“ (sprendimo Nr. T1-50). 

1.2. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės administracijos direktoriaus pavaduotojo 

Pauliaus Petkevičiaus atleidimas iš pareigų. 

Pranešėja – Juridinio ir personalo skyriaus vedėja J. Karčiauskienė. Ji pristatė sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 20, nebalsavo – 1. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės administracijos direktoriaus 

pavaduotojo Pauliaus Petkevičiaus atleidimo iš pareigų“ (sprendimo Nr. T1-51). 

1.3. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2020 m. sausio 8 d. sprendimo Nr. T1-6 

„Dėl Pasvalio rajono savivaldybės mero pavaduotojo darbo užmokesčio nustatymo“ pripažinimas 

netekusiu galios. 

Prieš 3 klausimo „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2020 m. sausio 8 d. sprendimo Nr. 

T1-6 „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės mero pavaduotojo darbo užmokesčio nustatymo“ pripažinimo 

netekusiu galios“ svarstymą prašė leisti nusišalinti S. Kiudis, nes jis yra Pasvalio rajono savivaldybės 

mero pavaduotojas. 

Balsavimas dėl S. Kiudžio nusišalinimo (S. Kiudis balsavime nedalyvauja). 

Balsavo: už – 20.  

NUSPRĘSTA. S. Kiudžio nusišalinimas priimamas. 

10.08 val. S. Kiudis nusišalino nuo klausimo svarstymo ir balsavimo, paliko posėdžių salę. 

Pranešėja – Juridinio ir personalo skyriaus vedėja J. Karčiauskienė. Ji pristatė sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 20 (vienbalsiai). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2020 m. sausio 8 d. 

sprendimo Nr. T1-6 „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės mero pavaduotojo darbo užmokesčio nustatymo“ 

pripažinimo netekusiu galios“ (sprendimo Nr. T1-52). 

 10.10 val. S. Kiudis grįžta į posėdžių salę, dalyvauja klausimų svarstyme ir balsavime. 

1.4. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės mero darbo užmokesčio nustatymas.  

Prieš 4 klausimo „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės mero darbo užmokesčio nustatymo“ 

svarstymą prašė leisti nusišalinti G. Gegužinskas, nes jis yra Pasvalio rajono savivaldybės meras. 

Balsavimas dėl G. Gegužinsko nusišalinimo (G. Gegužinskas balsavime nedalyvauja). 

Balsavo: už – 19, prieš – 1.  

NUSPRĘSTA. G. Gegužinsko nusišalinimas priimamas. 

10.11 val. G. Gegužinskas nusišalino nuo klausimo svarstymo ir balsavimo, paliko posėdžių 

salę. 

Pranešėja – Juridinio ir personalo skyriaus vedėja J. Karčiauskienė. Ji pristatė sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 20.  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės mero darbo užmokesčio 

nustatymo“ (sprendimo Nr. T1-53). 

 10.12 val. G. Gegužinskas grįžta į posėdžių salę, dalyvauja klausimų svarstyme ir balsavime. 

1.5. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento patvirtinimas. 

Pranešėja – Juridinio ir personalo skyriaus vedėja J. Karčiauskienė. Ji pristatė sprendimo projektą. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas informavo apie pokalbį su Vyriausybės atstovu Panevėžio ir 

Utenos apskrityse E. Lapinsku, kad, kai kurioms jų pateiktoms pastaboms pritarta nebuvo, paaiškino. 

Tarybos narė N. Trinskienė pasisakė apie pateiktą siūlymą dėl 101 p., argumetavo. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas kalbėjo apie Kolegijos posėdžio būdą ir sakė, kad palaiko 

pirminio projekto variantą. 

Tarybos narys I. Malinauskas prašė paaiškinti punkto dalį „Kolegijos posėdžiai nuotoliniu būdu 

ar mišriuoju būdu vykti negali, jeigu tam raštu prieštarauja daugiau kaip pusė visų Kolegijos narių, 

išskyrus Įstatyme nurodytas išimtis.“.  
Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas paaiškino posėdžio organizavimo tvarkos esmę. 

Tarybos narė N. Trinskienė išsamiau paaiškino savo siūlymą. 

Alternatyvus balsavimas dėl Savivaldybės tarybos veiklos reglamento 101 p. 

Balsavo:  

1 variantas (kaip sprendimo projekte) – 17. 

2 variantas (kaip siūlė Tarybos narė N. Trinskienė) – 4. 
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NUSPRĘSTA. 101 p. lieka, kaip parengta pirminiame sprendimo projekte. 

Tarybos narys G. Žardeckas pateikė savo pastebėjimus dėl Savivaldybės tarybos veiklos 

reglamento: 16.1 p. „Tarybos posėdžių sekretoriui (-iams)“ siūlė išbraukti „(-iams)“, 156 p. turi būti 

„(atskiriems klausimams nagrinėti)“, perskaitė, kaip siūloma 156 p. išdėstyti „Tarybos sprendimu ar 

Savivaldybės mero siūlymu, išskyrus Etikos ir Antikorupcijos komisijas, gali būti sudaromos nuolatinės 

(tos kadencijos laikotarpiui) ar laikinosios (atskiriems klausimams nagrinėti) komisijos (toliau – 

komisijos), taip pat kiti Tarybos sudaromi dariniai (darbo grupės, tarybos ir pan.).“ – argumentavo, 237 p. 

siūlė išbraukti žodžius „gali būti“, argumentavo. 
Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas paaiškino, kad 16.1 p. ir 156 p. nekeičiami, argumentavo, 

patikslino, kad 237 p. žodžiai „gali būti“ išbraukiami. 

Balsavo: už – 20, prieš – 1.  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento 

patvirtinimo“ (sprendimo Nr. T1-54). 

1.6. SVARSTYTA. Pavedimas atlikti projekto „Tūkstantmečio mokyklos I“ veiklų (darbų) 

užsakovo funkcijas. 

Prieš 6 klausimo „Dėl pavedimo atlikti projekto „Tūkstantmečio mokyklos I“ veiklų (darbų) 

užsakovo funkcijas“ svarstymą prašė leisti nusišalinti L. Kruopis, nes jo sutuoktinė – Pasvalio Svalios 

progimnazijos direktorė. 

Balsavimas dėl L. Kruopio nusišalinimo (L. Kruopis balsavime nedalyvauja). 

Balsavo: už – 19, nebalsavo – 1.  

NUSPRĘSTA. L. Kruopio nusišalinimas priimamas. 

10.38 val. L. Kruopis nusišalino nuo klausimo svarstymo ir balsavimo, paliko posėdžių salę. 

Pranešėja – Švietimo ir sporto skyriaus vyriausioji specialistė R. Šivickienė. Ji pristatė sprendimo 

projektą. 

Balsavo: už – 19, nebalsavo – 1. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl pavedimo atlikti projekto „Tūkstantmečio mokyklos I“ 

veiklų (darbų) užsakovo funkcijas“ (sprendimo Nr. T1-55). 

 10.39 val. L. Kruopis grįžta į posėdžių salę, dalyvauja klausimų svarstyme ir balsavime. 

1.7. SVARSTYTA. Pritarimas Pasvalio Petro Vileišio gimnazijos 2022 metų veiklos ataskaitai 

Pranešėjas – Švietimo ir sporto skyriaus vedėjas dr. G. Vilys. Jis pristatė sprendimo projektą. 

Tarybos narys L. Kruopis klausė – ar gali būti įvardinta diskusiniu klausimu aritmetinė klaida, 

kodėl Komitetams vėl buvo pateikta ta pati ataskaita, be jokių pataisymų, kur „pasiklydo“ informacija dėl 

ataskaitos pataisymų, ar pataisymai neatlikti todėl, kad įstaiga ignoravo pastabas? Argumentavo. 

Pranešėjas dr. G. Vilys atsakė į pateiktus klausimus, sakė, kad įstaigos faktiniai pasiekimų skaičiai 

– teisingi, o pokyčio skaičiai nėra konkrečiai reglamentuoti, paaiškino. Ataskaitas rengia pačios įstaigos. 

Skyriaus vedėjas kalbėjo apie atsakomybę, paaiškino priežastis, kodėl ataskaita teikiama. 

Tarybos narys L. Kruopis kalbėjo apie Kontrolės komitetui teiktą raštišką pasiūlymą, jį detalizavo 

ir argumentavo, replikavo Teisėtvarkos ir visuomeninių organizacijų komiteto pirmininkui V. Janušoniui. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas kalbėjo apie Kontrolės komitetui perduotą Tarybos nario L. 

Kruopio raštą, pastebėjo, kad, norint pavesti Savivaldybės kontrolės ir audito tarnybai tikrinti įstaigas, 

iniciatyvos teisę dėl tikrinimo pavedimo turi Savivaldybės meras (tada klausimą spręstų Savivaldybės 

taryba), paaiškino, kodėl dėl pavedimo tikrinti šiuo metu nebus kreipiamasi. 

Balsavo: už – 18, prieš – 2, susilaikė – 1.  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl pritarimo Pasvalio Petro Vileišio gimnazijos 2022 metų 

veiklos ataskaitai“ (sprendimo Nr. T1-56). 

Tarybos nario V. Janušonio replika po balsavimo. 

1.8. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugpjūčio 31 d. sprendimo Nr. 

T1-157 „Dėl Trūkstamos specialybės gydytojų ir gydytojų rezidentų skatinimo dirbti Pasvalio rajono 

savivaldybės viešosiose asmens sveikatos priežiūros įstaigose tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Prieš 8 klausimo „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugpjūčio 31 d. sprendimo 

Nr. T1-157 „Dėl Trūkstamos specialybės gydytojų ir gydytojų rezidentų skatinimo dirbti Pasvalio rajono 

savivaldybės viešosiose asmens sveikatos priežiūros įstaigose tvarkos aprašo patvirtinimo“ svarstymą 

prašė leisti nusišalinti: Z. Zimkus, nes jo kitas artimas asmuo dirba Ligoninėje; A. Sudavičius, nes jis 

yra viešosios įstaigos Pasvalio pirminės asmens sveikatos priežiūros centro (toliau – PASPC) darbuotojas; 

Š. Varna, nes jo sutuoktinė dirba PASPC. 
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Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas Tarybos narių klausė – ar nebus prieštaraujančių, jei vienu 

metu bus balsuojama dėl Z. Zimkaus, A. Sudavičiaus ir Š. Varnos nusišalinimo? 

Prieštaraujančių nebuvo. 

Balsavimas dėl Z. Zimkaus, A. Sudavičiaus ir Š. Varnos nusišalinimo (Z. Zimkus, A. Sudavičius ir 

Š. Varna balsavime nedalyvauja). 

Balsavo: už – 15.  

NUSPRĘSTA. Z. Zimkaus, A. Sudavičiaus ir Š. Varnos nusišalinimas priimamas. 

10.50 val. Z. Zimkus, A. Sudavičius ir Š. Varna nusišalino nuo klausimo svarstymo ir 

balsavimo, paliko posėdžių salę. 

Pranešėja – Socialinės paramos ir sveikatos skyriaus vyriausioji specialistė (Savivaldybės 

gydytoja) R. Nevulytė. Ji pristatė sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 18 (vienbalsiai).  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugpjūčio 31 

d. sprendimo Nr. T1-157 „Dėl Trūkstamos specialybės gydytojų ir gydytojų rezidentų skatinimo dirbti 

Pasvalio rajono savivaldybės viešosiose asmens sveikatos priežiūros įstaigose tvarkos aprašo patvirtinimo“ 

pakeitimo“ (sprendimo Nr. T1-57). 

 10.52 val. Z. Zimkus grįžta į posėdžių salę, dalyvauja klausimų svarstyme ir balsavime (A. 

Sudavičius ir Š. Varna lieka nusišalinę). 

1.9. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės 2023 metų visuomenės sveikatos rėmimo 

specialiosios programos ir jos sąmatos patvirtinimas. 

Etikos komisijos rekomendacija dėl nusišalinimo: A. Sudavičiui, nes jis yra viešosios įstaigos 

Pasvalio pirminės asmens sveikatos priežiūros centro (toliau – PASPC) darbuotojas; Š. Varnai, nes jo 

sutuoktinė dirba PASPC. 

Pranešėja – Socialinės paramos ir sveikatos skyriaus vyriausioji specialistė (Savivaldybės 

gydytoja) R. Nevulytė. Ji pristatė sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 19 (vienbalsiai).  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės 2023 metų visuomenės 

sveikatos rėmimo specialiosios programos ir jos sąmatos patvirtinimo“ (sprendimo Nr. T1-58). 

 10.53 val. A. Sudavičius ir Š. Varna grįžta į posėdžių salę, dalyvauja klausimų svarstyme ir 

balsavime. 

1.10. SVARSTYTA. Statuso suteikimas Pasvalio rajono savivaldybės teritorijoje esančioms 

kapinėms. 

Pranešėjas – Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vyriausiasis specialistas G. Balčiūnaitis. 

Jis pristatė sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 21 (vienbalsiai).  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl statuso suteikimo Pasvalio rajono savivaldybės teritorijoje 

esančioms kapinėms“ (sprendimo Nr. T1-59). 

1.11. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės atliekų tvarkymo taisyklių patvirtinimas. 

Pranešėja – Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vyriausioji specialistė A. Lindienė. Ji 

pristatė sprendimo projektą. 

Tarybos narys V. Janušonis perdavė gyventojo klausimą dėl sąskaitoje už komunalines atliekas 

įrašyto punkto „vienas papildomas konteineris – perviršis“, klausė, ką šiuo atveju gyventojui reikėtų daryti? 

Pranešėja A. Lindienė atsakė į pateiktą klausimą, kalbėjo apie atliekų vežėjo konteinerių pakėlimo 

elektroninę sistemą, identifikaciją, kiekvieno konteinerio pakėlimo fiksavimą, gyventojui siūlė kreiptis į 

atliekų tvarkymo administratorių dėl situacijos išsiaiškinimo. 

Balsavo: už – 20, nebalsavo – 1.  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės atliekų tvarkymo taisyklių 

patvirtinimo“ (sprendimo Nr. T1-60). 

1.12. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių, gatvių ir takų statybos, 

rekonstravimo ir remonto 2023–2025 m. prioritetinio sąrašo patvirtinimas. 

Pranešėjas – Vietinio ūkio ir plėtros skyriaus vyriausiasis specialistas R. Endziulaitis. Jis pristatė 

sprendimo projektą. 

Tarybos narys G. Žardeckas klausė – kodėl sąraše Pumpėnų ir Krinčino seniūnijoms tenka vos po 

1 objektą (lyginant su kitomis seniūnijomis)? 



 
 

6 

Pranešėjas R. Endziulaitis atsakė, kad sąrašas sudarytas pagal seniūnų prašymus, reitinguojant 

(pagal kelių būkles, jų padėtį), paaiškino. 

Tarybos narė N. Trinskienė pateikė klausimą dėl kiemų tvarkymo, skelbimo tvarkos ir kriterijų, 

pagal kuriuos sudaroma prioritetinė eilė. 

Pranešėjas R. Endziulaitis paaiškino, kad aikštelių prie daugiabučių namų tvarkymo eilę sudaro 

Pasvalio miesto seniūnija, eilė patvirtinta seniūnijos posėdžio protokolu. Prisidėjimo tvarkų aprašus galima 

rasti Teisės aktų registre ir seniūnijoje. 

 Tarybos narys I. Malinauskas pateikė klausimą dėl Ličiūnų ir Kiemelių kelio remonto. 

 Pranešėjas R. Endziulaitis atsakė į pateiktą klausimą, sakė, kad prašymus dėl kelių teikia seniūnai, 

paaiškino. 

 Tarybos narė N. Matulienė klausė – ar galima dar papildomai įtraukti objektą ? 

 Pranešėjas R. Endziulaitis atsakė į pateiktą klausimą, sakė, kad programa jau suformuota pagal 

pateiktus prašymus. 

 Pranešėją patikslino posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas, kalbėjo apie daugiabučių namų kiemų 

tvarkymo reikalavimus, parengtas tvarkas. 

 Tarybos narės N. Matulienės replika posėdžio pirmininkui G. Gegužinskui. 

 Tarybos narys V. Janušonis siūlė į kiemų tvarkymo tvarkos aprašą įtraukti ir individualių namų 

kiemus bei įvažiavimus. 

 Tarybos narė N. Trinskienė prašė Savivaldybės administracijos – gyventojams aiškiai pateikti 

informaciją arba nuorodą į ją – dėl Savivaldybės vietinės reikšmės kelių (gatvių) priežiūros tvarkos aprašo 

bei rekonstravimo, remonto prioritetinio sąrašo pateikimo. 

 Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas informavo, kad Savivaldybės viešųjų ryšių specialistė R. 

Jaruševičienė paskelbs Tarybos narės N. Trinskienės minėtą informaciją.  

Balsavo: už – 21 (vienbalsiai).  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių, gatvių 

ir takų statybos, rekonstravimo ir remonto 2023–2025 m. prioritetinio sąrašo patvirtinimo“ (sprendimo Nr. 

T1-61). 

1.13. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2015 m. vasario 19 d. sprendimo Nr. 

T1-21 „Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos lėšų, skirtų savivaldybės vietinės reikšmės keliams ir 

gatvėms tiesti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus eismo sąlygoms užtikrinti, naudojimo ir skirstymo 

tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas – Vietinio ūkio ir plėtros skyriaus vyriausiasis specialistas R. Endziulaitis. Jis pristatė 

sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 21.  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2015 m. vasario 19 d. 

sprendimo Nr. T1-21 „Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos lėšų, skirtų savivaldybės vietinės reikšmės 

keliams ir gatvėms tiesti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus eismo sąlygoms užtikrinti, naudojimo ir 

skirstymo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo“ (sprendimo Nr. T1-62). 

1.14. SVARSTYTA. Pritarimas Pasvalio rajono savivaldybės kultūros įstaigų 2022 metų veiklos 

ataskaitoms. 

Prieš 14 klausimo „Dėl pritarimo Pasvalio rajono savivaldybės kultūros įstaigų 2022 metų veiklos 

ataskaitoms“ svarstymą prašė leisti nusišalinti: E. Vegytė-Anilionė (dėl pritarimo Pasvalio kultūros 

centro(toliau – KC) veiklos ataskaitai), nes ji yra KC darbuotoja; R. Andžiuvienė (dėl pritarimo KC veiklos 

ataskaitai), nes ji yra KC darbuotoja; G. Andrašūnas (dėl pritarimo KC veiklos ataskaitai), nes jis yra KC 

darbuotojas; S. Kiudis (dėl pritarimo Pasvalio Mariaus Katiliškio viešosios bibliotekos (toliau – 

Biblioteka) veiklos ataskaitai), nes jo kitas artimas asmuo dirba Bibliotekoje. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas Tarybos narių klausė – ar nebus prieštaraujančių, jei vienu 

metu bus balsuojama dėl E. Vegytės-Anilionės. R. Andžiuvienės, G. Andrašūno, S. Kiudžio nusišalinimo? 

Prieštaraujančių nebuvo. 

Balsavimas dėl E. Vegytės-Anilionės. R. Andžiuvienės, G. Andrašūno, S. Kiudžio nusišalinimo (E. 

Vegytė-Anilionė. R. Andžiuvienė, G. Andrašūnas, S. Kiudis balsavime nedalyvauja). 

Balsavo: už – 16.  

NUSPRĘSTA. E. Vegytės-Anilionės. R. Andžiuvienės, G. Andrašūno, S. Kiudžio nusišalinimas 

priimamas. 
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11.10 val. E. Vegytė-Anilionė. R. Andžiuvienė, G. Andrašūnas, S. Kiudis nusišalino nuo 

klausimo svarstymo ir balsavimo, paliko posėdžių salę. 

Pranešėja – Bendrojo skyriaus specialistė R. Jaruševičienė. Ji pristatė sprendimo projektą. 

Tarybos nariai pateikė klausimus: G. Žardeckas – dėl kultūros centro skyrių veiklos, situacijos 

Pušalote; I. Malinauskas – dėl Pasvalio kultūros centro darbų, dokumentų tvarkymo; V. Janušonis – dėl 

neįrengtų patalpų situacijos, L. Kruopis – dėl dokumentų suderinimo, objekto techninės priežiūros. 

Pasvalio kultūros centro direktorius R. Lavickas atsakė į pateiktus klausimus, kalbėjo apie skyrių 

veiklą,  baigiamuosius pastato remonto darbus, dokumentų tvarkymą. 

Apie kultūros įstaigų ataskaitas pasisakė Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkė J. 

Vaitiekūnienė. 

Balsavo: už – 16, nebalsavo – 1. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl pritarimo Pasvalio rajono savivaldybės kultūros įstaigų 

2022 metų veiklos ataskaitoms“ (sprendimo Nr. T1-63). 

 11.21 val. E. Vegytė-Anilionė. R. Andžiuvienė, R. Mitkus, G. Andrašūnas, S. Kiudis grįžta į 

posėdžių salę, dalyvauja klausimų svarstyme ir balsavime. 

1.15. SVARSTYTA. Pritarimas Pasvalio rajono savivaldybės socialinių paslaugų įstaigų ir 

Visuomenės sveikatos biuro 2022 metų veiklos ataskaitoms. 

Pranešėja – Socialinės paramos ir sveikatos skyriaus vedėja R. Ožalinskienė. Ji pristatė sprendimo 

projektą. 

Apie socialinių paslaugų įstaigų ir Visuomenės sveikatos biuro ataskaitas pasisakė Socialinių 

reikalų, sveikatos ir aplinkos apsaugos komiteto pirmininkė N. Matulienė, kalbėjo apie klausimo dėl 

narkotinių medžiagų vartojimo ugdymo įstaigose aktualumą, narkotinių medžiagų atsekamumo svarbą. 

Balsavo: už – 21.  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl pritarimo Pasvalio rajono savivaldybės socialinių paslaugų 

įstaigų ir Visuomenės sveikatos biuro 2022 metų veiklos ataskaitoms“ (sprendimo Nr. T1-64). 

1.16. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės 2023 metų socialinių paslaugų plano 

patvirtinimas. 

Prieš 16 klausimo „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės 2023 metų socialinių paslaugų plano 

patvirtinimo“ svarstymą prašė leisti nusišalinti: J. Vaitiekūnienė (dėl Pasvalio „Riešuto“ mokyklai 

(toliau – Riešutas) nustatomų priemonių), nes jos kitas artimas asmuo dirba Riešute; E. Vegytė-Anilionė 

(dėl Riešutui nustatomų priemonių), nes jos kitas artimas asmuo dirba Riešute; Z. Zimkus (dėl Ligoninei 

nustatomų priemonių), nes jo kitas artimas asmuo dirba Ligoninėje; A. Sudavičius (dėl PASPC nustatomų 

priemonių), nes jis yra PASPC darbuotojas; Š. Varna (dėl PASPC nustatomų priemonių), nes jo sutuoktinė 

dirba PASPC. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas Tarybos narių klausė – ar nebus prieštaraujančių, jei vienu 

metu bus balsuojama dėl J. Vaitiekūnienės, E. Vegytės-Anilionės, Z. Zimkaus, A. Sudavičiaus ir Š. Varnos 

nusišalinimo? 

Prieštaraujančių nebuvo. 

Balsavimas dėl J. Vaitiekūnienės, E. Vegytės-Anilionės, Z. Zimkaus, A. Sudavičiaus ir Š. Varnos 

nusišalinimo (J. Vaitiekūnienė, E. Vegytė-Anilionė, Z. Zimkus, A. Sudavičius ir Š. Varna balsavime 

nedalyvauja). 

Balsavo: už – 15, prieš – 1.  

NUSPRĘSTA. J. Vaitiekūnienės, E. Vegytės-Anilionės, Z. Zimkaus, A. Sudavičiaus ir Š. Varnos 

nusišalinimas priimamas. 

11.25 val. J. Vaitiekūnienė, E. Vegytė-Anilionė, Z. Zimkus, A. Sudavičius ir Š. Varna 

nusišalino nuo klausimo svarstymo ir balsavimo, paliko posėdžių salę. 

Pranešėja – Socialinės paramos ir sveikatos skyriaus vedėja R. Ožalinskienė. Ji pristatė sprendimo 

projektą. 

Balsavo: už – 16 (vienbalsiai).  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės 2023 metų socialinių paslaugų 

plano patvirtinimo“ (sprendimo Nr. T1-65). 

 11.26 val. J. Vaitiekūnienė, E. Vegytė-Anilionė, Z. Zimkus, Š. Varna grįžta į posėdžių salę, 

dalyvauja klausimų svarstyme ir balsavime. 

1.17. SVARSTYTA. Transporto paslaugų organizavimo, teikimo ir mokėjimo už paslaugas tvarkos 

aprašo patvirtinimas. 
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Pranešėja – Socialinės paramos ir sveikatos skyriaus vedėja R. Ožalinskienė. Ji pristatė sprendimo 

projektą. 

Balsavo: už – 20 (vienbalsiai).  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Transporto paslaugų organizavimo, teikimo ir mokėjimo už 

paslaugas tvarkos aprašo patvirtinimo“ (sprendimo Nr. T1-66). 

 11.28 val. A. Sudavičius grįžta į posėdžių salę, dalyvauja klausimų svarstyme ir balsavime. 

1.18. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2014 m. gruodžio 19 d. sprendimo Nr. 

T1-257 „Dėl viešame aukcione parduodamo Pasvalio rajono savivaldybės nekilnojamojo turto ir kitų 

nekilnojamųjų daiktų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja – Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus specialistė Ž. Kripaitienė. Ji pristatė 

sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 21 (vienbalsiai).  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2014 m. gruodžio 19 

d. sprendimo Nr. T1-257 „Dėl viešame aukcione parduodamo Pasvalio rajono savivaldybės nekilnojamojo 

turto ir kitų nekilnojamųjų daiktų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo“ (sprendimo Nr. T1-67). 

1.19. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės turto perdavimas Pasvalio rajono savivaldybės 

biudžetinėms įstaigoms. 

Prieš 19 klausimo „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės turto perdavimo Pasvalio rajono 

savivaldybės biudžetinėms įstaigoms“ svarstymą prašė leisti nusišalinti S. Kiudis (dėl turto perduodamo 

Bibliotekai), nes jo kitas artimas asmuo dirba Bibliotekoje. 

Balsavimas dėl S. Kiudžio nusišalinimo (S. Kiudis balsavime nedalyvauja). 

Balsavo: už – 18.  

NUSPRĘSTA. S. Kiudžio nusišalinimas priimamas. 

11.29 val. S. Kiudis nusišalino nuo klausimo svarstymo ir balsavimo, paliko posėdžių salę. 

Pranešėja – Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus specialistė Ž. Kripaitienė. Ji pristatė 

sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 20 (vienbalsiai).  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės turto perdavimo Pasvalio 

rajono savivaldybės biudžetinėms įstaigoms“ (sprendimo Nr. T1-68). 

 11.30 val. S. Kiudis grįžta į posėdžių salę, dalyvauja klausimų svarstyme ir balsavime. 

1.20. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2020 m. rugpjūčio 26 d. sprendimo Nr. 

T1-141 „Dėl turto perdavimo Pasvalio Lėvens pagrindinei mokyklai“ pakeitimas. 

Pranešėja – Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus specialistė Ž. Kripaitienė. Ji pristatė 

sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 20, nebalsavo – 1.  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės tarybos 2020 m. rugpjūčio 26 

d. sprendimo Nr. T1-141 „Dėl turto perdavimo Pasvalio Lėvens pagrindinei mokyklai“ pakeitimo“ 

(sprendimo Nr. T1-69). 

Pertrauka 11.32 – 11.47 val. 

Po pertraukos Tarybos posėdyje nedalyvauja Tarybos narys R. Želvys. 

1.21. SVARSTYTA. Valstybės turto perėmimas Pasvalio rajono savivaldybės nuosavybėn. 

Pranešėja – Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus specialistė Ž. Kripaitienė. Ji pristatė 

sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 20, nebalsavo – 1.  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl valstybės turto perėmimo Pasvalio rajono savivaldybės 

nuosavybėn“ (sprendimo Nr. T1-70). 

1.22. SVARSTYTA. Leidimas įsigyti tarnybinį lengvąjį automobilį. 

Pranešėja – Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus specialistė Ž. Kripaitienė. Ji pristatė 

sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 20 (vienbalsiai).  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl leidimo įsigyti tarnybinį lengvąjį automobilį“ (sprendimo 

Nr. T1-71). 

1.23. SVARSTYTA. Nuomos sutarties atnaujinimas. 

Pranešėja – Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus specialistė Ž. Kripaitienė. Ji pristatė 

sprendimo projektą. 
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Balsavo: už – 20.  (vienbalsiai) 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl nuomos sutarties atnaujinimo“ (sprendimo Nr. T1-72). 

1.24. SVARSTYTA. Negyvenamųjų patalpų nuoma. 

Pranešėja – Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus specialistė Ž. Kripaitienė. Ji pristatė 

sprendimo projektą, Socialinių reikalų, sveikatos ir aplinkos apsaugos ir Biudžeto, ekonomiko ir kaimo 

reikalų komitetų siūlymus dėl 1 kv. m nuomos kainos – 1,00 Eur per mėnesį. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas Tarybos narių klausė dėl 1 kv. m nuomos kainos – 1,00 Eur 

per mėnesį. 

Prieštaraujančių nebuvo. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas patikslino, kad sprendimo 1 p. įrašoma „1 kv. m nuomos 

kainą – 1,00 Eur per mėnesį“. 

Balsavo: už – 20.  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl negyvenamųjų patalpų nuomos“ (sprendimo Nr. T1-73). 

1.25. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio knygos“ 2022 metų finansinių 

ataskaitų rinkinio patvirtinimas, pelno (nuostolių) paskirstymas bei pritarimas veiklos ataskaitai. 

Pranešėja – Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus specialistė Ž. Kripaitienė. Ji pristatė 

sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 20.  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio knygos“ 2022 metų 

finansinių ataskaitų rinkinio patvirtinimo, pelno (nuostolių) paskirstymo bei pritarimo veiklos ataskaitai“ 

(sprendimo Nr. T1-74). 

1.26. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio autobusų parkas“ 2022 metų 

finansinių ataskaitų rinkinio patvirtinimas, pelno (nuostolių) paskirstymas bei pritarimas veiklos ataskaitai. 

Pranešėja – Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus specialistė Ž. Kripaitienė. Ji pristatė 

sprendimo projektą. 

Tarybos nario I. Malinausko nuomone, uždarajai akcinei bendrovei „Pasvalio autobusų parkas“ 

reikėtų pagalvoti dėl taisyklių arba strateginio planavimo (nuostolingų ar nenuostolingų autobusų reisų), 

argumentavo. 

Balsavo: už – 20 (vienbalsiai).  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio autobusų parkas“ 

2022 metų finansinių ataskaitų rinkinio patvirtinimo, pelno (nuostolių) paskirstymo bei pritarimo veiklos 

ataskaitai“ (sprendimo Nr. T1-75). 

1.27. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio vandenys“ 2022 metų finansinių 

ataskaitų rinkinio patvirtinimas, pelno (nuostolių) paskirstymas bei pritarimas metiniam pranešimui. 

Prieš 27 klausimo „Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio vandenys“ 2022 metų finansinių 

ataskaitų rinkinio patvirtinimo, pelno (nuostolių) paskirstymo bei pritarimo metiniam pranešimui“ 

svarstymą prašė leisti nusišalinti: A. Sudavičius, nes jo kitas artimas asmuo dirba uždarojoje akcinėje 

bendrovėje „Pasvalio vandenys; A. Kairys, nes jo kitas artimas asmuo dirba uždarojoje akcinėje 

bendrovėje „Pasvalio vandenys“, Š. Varna (nusišalinimo priežasties neįvardino) 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas Tarybos narių klausė – ar nebus prieštaraujančių, jei vienu 

metu bus balsuojama dėl A. Sudavičiaus, A. Kairio ir Š. Varnos nusišalinimo? 

Prieštaraujančių nebuvo. 

Balsavimas dėl A. Sudavičiaus, A. Kairio ir Š. Varnos nusišalinimo (A. Sudavičius, A. Kairys ir Š. 

Varna balsavime nedalyvauja). 

Balsavo: už – 16.  

NUSPRĘSTA. A. Sudavičiaus, A. Kairio ir Š. Varnos nusišalinimas priimamas. 

11.57 val. A. Sudavičius, A. Kairys ir Š. Varna nusišalino nuo klausimo svarstymo ir 

balsavimo, paliko posėdžių salę. 

Pranešėja – Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus specialistė Ž. Kripaitienė. Ji pristatė 

sprendimo projektą. 

Tarybos narys I. Malinauskas pateikė klausimą dėl koeficiento didinimo uždarosios akcinės 

bendrovės „Pasvalio vandenys“ direktoriui, kurį siūlė Biudžeto, ekonomikos ir kaimo reikalų komitetas. 

Pranešėja Ž. Kripaitienė atsakė, kad kitai Tarybai planuojama pateikti sprendimo projektą dėl 

koeficiento didinimo. 

Apie sprendimo projekto rengimą pasisakė posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas. 
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Tarybos narė N. Trinskienė klausė – ar Savivaldybėje parengta strategija (bendrai viso rajono) dėl 

inžinerinių tinklų plėtojimo rajone (vandens tiekimo, nuotekų, valymo), kuria galėtų vadovautis UAB 

„Pasvalio vandenys“? 

Pranešėja Ž. Kripaitienė į pateiktą klausimą atsakyti negalėjo. 

Savivaldybės administracijos direktoriaus pavaduotojas P. Petkevičius atsakė į pateiktą klausimą. 

Balsavo: už – 17.  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio vandenys“ 2022 

metų finansinių ataskaitų rinkinio patvirtinimo, pelno (nuostolių) paskirstymo bei pritarimo metiniam 

pranešimui“ (sprendimo Nr. T1-76). 

 12.00 val. A. Sudavičius, A. Kairys ir Š. Varna grįžta į posėdžių salę, dalyvauja klausimų 

svarstyme ir balsavime. 

1.28. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio butų ūkis“ 2022 metų finansinių 

ataskaitų rinkinio patvirtinimas, pelno (nuostolių) paskirstymas bei pritarimas veiklos ataskaitai. 

Pranešėja – Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus specialistė Ž. Kripaitienė. Ji pristatė 

sprendimo projektą. 

Tarybos narys I. Malinauskas kalbėjo apie kitų rajonų butų ūkių situaciją. 

Balsavo: už – 20 (vienbalsiai).  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio butų ūkis“ 2022 

metų finansinių ataskaitų rinkinio patvirtinimo, pelno (nuostolių) paskirstymo bei pritarimo veiklos 

ataskaitai“ (sprendimo Nr. T1-77). 

1.29. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Pasvalio ligoninės 2022 metų finansinių ataskaitų rinkinio 

patvirtinimas ir pritarimas veiklos ataskaitai. 

Prieš 29 klausimo „Dėl viešosios įstaigos Pasvalio ligoninės 2022 metų finansinių ataskaitų 

rinkinio patvirtinimo ir pritarimo veiklos ataskaitai“ svarstymą prašė leisti nusišalinti: Z. Zimkus, nes 

jo kitas artimas asmuo dirba Ligoninėje. 

Balsavimas dėl Z. Zimkaus nusišalinimo (Z. Zimkus balsavime nedalyvauja). 

Balsavo: už – 17.  

NUSPRĘSTA. Z. Zimkaus nusišalinimas priimamas. 

12.03 val. Z. Zimkus nusišalino nuo klausimo svarstymo ir balsavimo, paliko posėdžių salę. 

Pranešėja – Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus specialistė Ž. Kripaitienė. Ji pristatė 

sprendimo projektą. 

Tarybos nariai pateikė klausimus: I. Malinauskas – dėl ligoninės planų, įtakos rajono gyventojams; 

V. Janušonis – dėl ukrainiečių įdarbinimo. 

Viešosios įstaigos Pasvalio ligoninės vyr. gydytojas R. Rastauskas atsakė į pateiktus klausimus, 

kalbėjo apie įstaigos dalyvavimą projektuose, pastangas išlaikyti visus esamus skyrius, ukrainiečių 

perspektyvas dirbti. 

 Tarybos narys V. Janušonis siūlė balsuoti ir ataskaitą patvirtinti, dėkojo už nuolatinę paramą 

Ukrainai. 

Balsavo: už – 19.  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl viešosios įstaigos Pasvalio ligoninės 2022 metų finansinių 

ataskaitų rinkinio patvirtinimo ir pritarimo veiklos ataskaitai“ (sprendimo Nr. T1-78). 

 12.11 val. Z. Zimkus grįžta į posėdžių salę, dalyvauja klausimų svarstyme ir balsavime. 

1.30. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Pasvalio pirminės asmens sveikatos priežiūros centro 2022 

metų finansinių ataskaitų rinkinio patvirtinimas ir pritarimas veiklos ataskaitai. 

Prieš 30 klausimo „Dėl viešosios įstaigos Pasvalio pirminės asmens sveikatos priežiūros centro 

2022 metų finansinių ataskaitų rinkinio patvirtinimo ir pritarimo veiklos ataskaitai“ svarstymą prašė leisti 

nusišalinti: A. Sudavičius, nes jis yra PASPC darbuotojas; Š. Varna, nes jo sutuoktinė dirba PASPC. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas Tarybos narių klausė – ar nebus prieštaraujančių, jei vienu 

metu bus balsuojama dėl A. Sudavičiaus ir Š. Varnos nusišalinimo? 

Prieštaraujančių nebuvo. 

Balsavimas dėl A. Sudavičiaus ir Š. Varnos nusišalinimo (A. Sudavičius ir Š. Varna balsavime 

nedalyvauja). 

Balsavo: už – 10.  

NUSPRĘSTA. A. Sudavičiaus ir Š. Varnos nusišalinimas priimamas. 
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12.11 val. A. Sudavičius ir Š. Varna nusišalino nuo klausimo svarstymo ir balsavimo, paliko 

posėdžių salę. 

Tarybos posėdyje dalyvauja Tarybos narys R. Želvys. 

Pranešėja – Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus specialistė Ž. Kripaitienė. Ji pristatė 

sprendimo projektą. 

Balsavo: už – 18.  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl viešosios įstaigos Pasvalio pirminės asmens sveikatos 

priežiūros centro 2022 metų finansinių ataskaitų rinkinio patvirtinimo ir pritarimo veiklos ataskaitai“ 

(sprendimo Nr. T1-79). 

 12.13 val. A. Sudavičius, Š. Varna grįžta į posėdžių salę, dalyvauja klausimų svarstyme ir 

balsavime. 

1.31. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės turto perdavimas viešajai įstaigai „Prie 

Raubonių malūno“ pagal patikėjimo sutartį. 

Pranešėja – Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus specialistė Ž. Kripaitienė. Ji pristatė 

sprendimo projektą. 

Tarybos narė N. Trinskienė klausė – ar pastatų išlaikymui planuojamas skirti finansavimas? 

Pranešėja Ž. Kripaitienė sakė, kad į klausimą dėl finansavimo negali atsakyti, sakė, kad pagal 

patikėjimo sutartį išlaikymą turės užtikrinti viešoji įstaiga. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas kalbėjo apie dalininkų atsakomybę dėl nekilnojamojo turto 

išlaikymo. 

Tarybos narys I. Malinauskas prašė paaiškinti – kodėl be konkurso viešajai įstaigai atiduotas 

pastato valdymas? 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas kalbėjo apie praeitame Tarybos posėdyje priimtą sprendimą 

tapti viešosios įstaigos dalininke, įsipareigojimus, sąlygas veiklai vykdyti. 

Tarybos narys L. Kruopis norėjo pasitikslinti pastato likutines vertes – ar vertė yra 11 700 Eur? 

Pranešėja Ž. Kripaitienė atsakė į pateiktą klausimą, paaiškino, kodėl kol kas likutinė vertė dar 

nepadidinta. 

Tarybos narys I. Malinauskas klausė dėl Pasvalio rajono kultūros paveldo, Raubonių parko, 

Joniškėlio dvaro pastato ansamblio sutvarkymo. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas sakė, kad dėl Raubonių parko priežiūros, eksploatavimo 

pasisakyti negali, nes tai privatus turtas. 

Tarybos narė H. Naglazienė pasisakė apie Raubonių vandens malūne vykdomą veiklą, vertę, kvietė 

balsuoti. 

Tarybos narys I. Malinauskas kalbėjo apie Joniškėlio dvaro, kultūrinio paveldo sutvarkymą. 

Balsavo: už – 16, prieš – 2, susilaikė – 2.  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės turto perdavimo viešajai 

įstaigai „Prie Raubonių malūno“ pagal patikėjimo sutartį“ (sprendimo Nr. T1-80). 

1.32. SVARSTYTA. Pritarimas Pasvalio rajono savivaldybės administracijos direktoriaus 2022 

metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėjas – Pasvalio rajono savivaldybės administracijos direktorius P. Balčiūnas. Jis pristatė 

ataskaitą.  

Tarybos narys G. Žardeckas pateikė klausimą – kokios pagrindinės priežastys lėmė, kad Investicijų 

ir verslo programoje yra neįvykdytų programų? 

Pranešėjas P. Balčiūnas atsakė į pateiktą klausimą, kalbėjo apie planavimą. 

Tarybos narys I. Malinauskas pateikė klausimą dėl darbo aprašymo kriterijų darbuotojams 

prižiūrintiems patalpas, teritoriją. 

Pranešėjas P. Balčiūnas atsakė į pateiktą klausimą, kalbėjo, kad yra paruošta nauja metodika, 

paaiškino. 

Tarybos narys V. Janušonis teiravosi apie įrenginį gatvėms šluoti. 

Pranešėjas P. Balčiūnas atsakė į pateiktą klausimą, kalbėjo apie mašinos eksploatavimą, priežiūrą. 

Tarybos narys I. Malinauskas pateikė klausimą dėl Covid situacijos. 

Pranešėjas P. Balčiūnas atsakė į pateiktą klausimą, sakė, kad sergančiųjų rajone yra. 

Balsavo: už – 20 (vienbalsiai).  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl pritarimo Pasvalio rajono savivaldybės administracijos 

direktoriaus 2022 metų veiklos ataskaitai“ (sprendimo Nr. T1-81). 
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1.33. SVARSTYTA. Pritarimas Pasvalio rajono savivaldybės 2022 metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėjas – Pasvalio rajono savivaldybės meras G. Gegužinskas. Jis pristatė ataskaitą. 

Tarybos narys G. Žardeckas pastebėjo, kad ataskaitoje klaidingai parašytas „Pasvalio miesto 

seniūnijos“ pavadinimas, sakė, kad ataskaitai pritars. 

Balsavo: už – 19, nebalsavo – 1.  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl pritarimo Pasvalio rajono savivaldybės 2022 metų veiklos 

ataskaitai“ (sprendimo Nr. T1-82). 

Tarybos nario I. Malinausko replika po balsavimo. 

1.34. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės kontrolės ir audito tarnybos 2022 metų ataskaitų 

rinkinio patvirtinimas. 

Pranešėja – Pasvalio rajono savivaldybės kontrolierė R. Juodokienė. Ji pristatė ataskaitų rinkinį. 

Tarybos narys I. Malinauskas klausė – ar reikalingas trečias žmogus dėl efektyvesnio darbo? 

Pranešėja R. Juodokienė atsakė į pateiktą klausimą, kalbėjo apie papildomą etatą, įstaigų darbą, 

atsakomybę. 

Tarybos narys V. Janušonis klausė – ar yra nors viena organizacija, kuri nereaguoja į pastabas, jei 

taip, – prašė įvardinti. 

Pranešėja R. Juodokienė atsakė į pateiktą klausimą, kalbėjo apie Pasvalio r. Saločių Antano Poškos 

pagrindinėje mokykloje pasikartojančias klaidas apskaitoje ir ataskaitoje. 

Tarybos narys I. Malinauskas dėkojo Kontrolės komiteto vardu, siūlė pagalvoti apie dar vieną 

darbuotoją. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas kalbėjo apie kontrolierių skaičių savivaldybėse, įstaigų 

mažėjimą, kontrolierių kvalifikaciją, išreiškė dėkingumą jų atliekamam darbui. 

Tarybos narė N. Trinskienė kalbėjo apie laikotarpį Sporto strategijai parengti. 

Balsavo: už – 20 (vienbalsiai).  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl Pasvalio rajono savivaldybės kontrolės ir audito tarnybos 

2022 metų ataskaitų rinkinio patvirtinimo“ (sprendimo Nr. T1-83). 

1.35. SVARSTYTA. Lėšų skyrimas iš Pasvalio rajono savivaldybės biudžeto sveikatos apsaugos 

politikos įgyvendinimo ir sporto programos pagal priemonę ,,Nevyriausybinių kūno kultūros ir sporto 

organizacijų, viešųjų įstaigų perspektyvių sportininkų skatinimo projektams finansuoti“. 

Pranešėjas – Švietimo ir sporto skyriaus vyriausiasis specialistas R. Savickas. Jis pristatė sprendimo 

projektą. 

Balsavo: už – 20 (vienbalsiai)  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl lėšų skyrimo iš Pasvalio rajono savivaldybės biudžeto 

sveikatos apsaugos politikos įgyvendinimo ir sporto programos pagal priemonę ,,Nevyriausybinių kūno 

kultūros ir sporto organizacijų, viešųjų įstaigų perspektyvių sportininkų skatinimo projektams finansuoti“ 

(sprendimo Nr. T1-84). 

1.36. SVARSTYTA. Lėšų skyrimas iš Pasvalio rajono savivaldybės biudžeto sveikatos apsaugos 

politikos įgyvendinimo ir sporto programos pagal priemonę ,,Nevyriausybinių kūno kultūros ir sporto 

organizacijų, viešųjų įstaigų sportinės veiklos projektams finansuoti“. 

Pranešėjas – Švietimo ir sporto skyriaus vyriausiasis specialistas R. Savickas. Jis pristatė sprendimo 

projektą. 

Tarybos narys I. Malinauskas pasisakė dėl klausimo balsavimo padalijimo į dvi dalis, paaiškino. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas kalbėjo apie Tarybos nario I. Malinausko siūlymą dėl 

balsavimo. 

Tarybos narys V. Janušonis mano, kad reikia gerbti Sporto tarybos siūlymą, siūlė balsuoti, kaip 

pateikta sprendimo projekte. 

Tarybos narė N. Trinskienė kalbėjo apie išsakytas nuomones Biudžeto, ekonomikos ir kaimo 

reikalų komitete, sakė, kad nesant strategijos, labai sudėtinga palaikyti vieną pusę arba nepalaikyti, mano, 

kad Tarybos nario I. Malinausko siūlymas logiškas, argumentavo. 

Posėdžio pirmininkas G. Gegužinskas kalbėjo apie balsavimo variantus. 

Alternatyvus balsavimas dėl balsavimo būdo: 

1 variantas (kaip parengtas sprendimo projektas) – 16. 

2 variantas (Tarybos nario I. Malinausko siūlymas) – 4. 

Balsavimas už visą sprendimą. 

Balsavo: už – 12, prieš – 1, susilaikė – 4, nebalsavo – 3.  
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 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl lėšų skyrimo iš Pasvalio rajono savivaldybės biudžeto 

sveikatos apsaugos politikos įgyvendinimo ir sporto programos pagal priemonę ,,Nevyriausybinių kūno 

kultūros ir sporto organizacijų, viešųjų įstaigų sportinės veiklos projektams finansuoti“ (sprendimo Nr. T1-

85). 

 Tarybos narių I. Malinausko, V. Janušonio, N. Trinskienės replikos po balsavimo. 

1.37. SVARSTYTA. Prisidėjimas prie projekto. 

Pranešėjas – Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėjas G. Vitkus. Jis pristatė sprendimo 

projektą. 

Balsavo: už – 18, prieš – 1, nebalsavo – 1.  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl prisidėjimo prie projekto“ (sprendimo Nr. T1-86). 

 1.38. SVARSTYTA. Viešo konkurso viešosios įstaigos Pasvalio ligoninės vyriausiojo gydytojo 

pareigoms eiti organizavimas. 

Pranešėja – Juridinio ir personalo skyriaus vedėja J. Karčiauskienė. Ji pristatė sprendimo projektą. 

Tarybos narys I. Malinauskas pateikė klausimą dėl vyr. gydytojo kadencijų. 

Pranešėja J. Karčiauskienė atsakė į pateiktą klausimą, kalbėjo apie kadencijų skaičių. 

Balsavo: už – 20 (vienbalsiai).  

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą „Dėl viešo konkurso viešosios įstaigos Pasvalio ligoninės 

vyriausiojo gydytojo pareigoms eiti organizavimo“ (sprendimo Nr. T1-87). 

2. Pasvalio rajono savivaldybės tarybos Antikorupcijos komisijos 2022 m. veiklos ataskaita. 

Pranešėja – Antikorupcijos komisijos pirmininkė N. Trinskienė. 

 

 

Posėdžio pirmininkas        Gintautas Gegužinskas 

 

 

Tarybos sekretorė        Edita Aleksandravičienė 

 

 

Posėdžio sekretorė         Milda Jarašūnienė 


